



Bachelor Studies

Mechanical Engineering

2021 - 2022



Mechanical Engineering

Faculty of Engineering in Foreign Languages

The bachelor program in Mechanical Engineering targets students attracted to Engineering Sciences in the various application fields of Mechanics, whether it is: fluid mechanics, power engineering and also environmental engineering, structural mechanics, mechanics of materials, robotics etc.

The educational plan is intended to ensure the development of fundamental skills for an engineer, complementary skills, linguistic and economic ones included.

Contact person:

Assoc. prof. Camelia STANCIU

camelia.stanciu@upb.ro



Ingénierie Mécanique

Faculté d'Ingénierie en Langues Etrangères

La Licence en Ingénierie Mécanique s'adresse à des étudiants attirés par les Sciences de l'Ingénieur dans les différents domaines d'applications de la Mécanique, qu'il s'agisse de: la mécanique des fluides, l'énergétique et l'environnement, la mécanique des structures, la mécanique des matériaux, la robotique etc.

Le plan d'enseignement est conçu d'une manière à couvrir et assurer le développement des compétences fondamentales de base pour un ingénieur, des compétences complémentaires, linguistiques et de l'économie

Contact person:

MdC. Camelia STANCIU

camelia.stanciu@upb.ro

